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Referat Bestyrelsesmøde -2016 
Emne: Bestyrelsesmøde i Korsør Sejlklub  

Data om mødet 
 
Dato: 12. Januar 2016 

Tid: 19.00  - 21.00 

Sted: Klublokalet 

 
Referent:  Morten 

Indkaldte:  
Kasper Jørgensen 
Bent Ehlers 
Fritz Lauritsen 
Morten Adel Larsen 
Lars Vejsager Jørgensen 
Hanne Clausen 
Georg Schønemann 
 
Fraværende: 
Georg & Fritz (Fritz var til møde i Amba) 
 
 
 

 
Dagsorden:  Referat: Aktion  

 
          Nyt fra formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
--------------------------------------------------- 

1. Nyt fra A.M.B.A. 
 
 
--------------------------------------------------- 

2. Nyt fra kasserer. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Hjemmesiden er godt 
undervejs. Kasper skal have 
med med Amba om de har 
nogen tilføljelser/ændringer. 
Der arbejdes på at indkøbe et 
våbenskab til opbevaring af 
stratpistoler samt amm. 
Kasper snakker med Lars 
Bøcher for at høre om han vil 
arbejde som Foundraiser for 
klubben. 
Vi har fået afslag fra Spar 
Trelleborg fonden ang. Vores 
ansøgning om køb af to stk. 
Fevajoller 
 
----------------------------------- 
Intet nyt. Vild med vand 
planlægningen er i fuld gang. 
 
----------------------------------- 
Regnskabet viser et overskud 
på ca. 25 tusinde før 
afskrivninger.. Dette skyldes 
hovedsageligt øget indtægt på 
kontingent ifb, med 
kontingentforhøjelsen – og at 
sponsoratet fra Sydbank blev 
på 20 tusinde – mod forventet 
10 tusinde. 
Vedr. ny kasserer, så vil Lars 
kontakte Bodil (hyggehans’s 
kone) – om hun var 

Kasper 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
------------------ 
 
 
 
------------------ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lars 
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---------------------------------------------------- 

3. Generalforsamling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------------- 

4. Tak for hjælpen fest. 
 
 
 
---------------------------------------------------- 

5. Nyt fra udvalg. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------------- 

6. Evt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- 
 
 
 

interreseret i at overtage 
kassererposten  
 
----------------------------------- 
Fastssættes til onsdag d. 13. 
April 2016.  
Amba afholder deres d. 7/4-16. 
Erik Borg vil gerne være 
dirigent. 
Bent og Lars er på valg 
Samt begge suppleanter. 
Hanne vil gerne ”overtrage” 
Lars’s post i bestyrelsen 
 
----------------------------------- 
Bliver i februar.. Lars 
fastsætter dato – og sender 
indbydelser ud. 
 
----------------------------------- 
Kapsejlads: Ny kapsejlads i juni 
planlægges sammen med brd. 
Steengade. 
 
Juniorer: Rema 1000 vil i 2016 
sponsorerer en frugtkurv til 
hver junioraften.. Dvs. Hver 
torsdag i vintersæsonen og 
hver tirsdag og torsdag i 
sejlsæsonen. Ydermere har de 
givet 2 stk. Gavekort på hver 
kr. 1.200,- til brug ved 
juniorernes ”hyggeaftener” 
 
 
----------------------------------- 
Dommerbåd:  
Preben Kahn laver ny 
motorluge. 
Intercooleren er stået af 
medeler Fritz – så der skal 
indkøbes en ny.  
Lars & Carsten laver glasfiber 
arbejdet når temperaturen 
tillader det. 
 
Hanne fremlagde et oplæg med 
salg af klubtrøjer.  
Skal fungere på den måde, at 
der vil være 4-6 forskellige 
trøjer – i éen farve – som 
medlemmerne kan bestille 
løbende..  
Hanne vil godt stå for 
formidlinge.  
Derved undgår klubben at 
skulle have et lager af trøjer. 

 
 
 
------------------ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
------------------ 
Lars 
 
 
 
------------------ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
------------------ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hanne 
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Underskrifter: 


